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Protokół nr LXI/23 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 22 czerwca 2023 roku o godz. 8:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Waldemar Czerwiński 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Ewa Szczepaniak  

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka  

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz Gminy- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Podinspektor- Anna Gill 

 Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie- Sabina Szlachetka- Andersz 

 Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie- Aldona Łuczak 

 Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie- 

Daria Głuszek 

 Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, p.o. Kierownika 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji- Aneta Lewusz 

 p.o. Dyrektora Przedszkola w Trzeboszu- Karolina Busza 

 p.o. Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach- Anna 

Ratajczak 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie- 

Małgorzata Świątek  

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej- Paweł 

Dudziak  

 Pełnomocnik Burmistrza Bojanowa ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych- 

Anna Adamczak 

 Radny Rady Powiatu Rawickiego- Wiesław Ceglarek  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 8:06 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 9 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  
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Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad LXI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że otrzymał wniosek od Burmistrza Bojanowa  

o wprowadzenie do porządku obrad LXI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu  

22 czerwca 2023 roku projektu uchwały w sprawie:  

1) zwrotu nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa,  

2) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Bojanowo, 

3) zmiany Uchwały Nr LVI/387/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 stycznia 2023 

r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rawickiemu,  

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pan Jan Moryson zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 

wnioskowanych projektów uchwał. Zaproponowano, aby odbyło się to w jednym głosowaniu.  

 

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad wnioskowanych 

projektów uchwał głosowało 9 radnych „za” (8 radnych głosowało za pomocą programu e-

sesja, 1 radny z powodu problemów technicznych głosował imiennie). 

 

Wyniki głosowania elektronicznego: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-

Szymańska, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

BRAK GŁOSU: 1 

Jan Kubis 

 

NIEOBECNI: 6 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Tomasz Wałkiewicz 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

ZA: 1 

Jan Kubis 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek LXI sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
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2. Przedstawienie porządku obrad LXI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LX/23 z sesji, która odbyła się w dniu 25 maja 2023 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Raport z wykonania w 2022 roku Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Bojanowo na 

lata 2022-2023 i efektów jego realizacji.  

7. Przedstawienie raportu o stanie gminy. Debata nad raportem. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bojanowa wotum zaufania. 

9. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022 rok.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2022 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2022 

rok.  

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Bojanowie,  

b) określenia wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się  

o zezwolenie w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Bojanowo, 

c) powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników,  

d) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Wodociągów i Kanalizacji na 

2023 rok,  

e) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok,  

f) zwrotu nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa,  

g) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Bojanowo,  

h) zmiany Uchwały Nr LVI/387/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 stycznia 

2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rawickiemu, 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032.  

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr LX/23 z sesji, która odbyła się w dniu 25 maja 2023 

roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 25 maja 2023 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 9 głosów „za” 

(8 radnych głosowało za pomocą programu e-sesja, 1 radny z powodu problemów 

technicznych głosował imiennie). 

 

Wyniki głosowania elektronicznego:  
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-

Szymańska, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

BRAK GŁOSU: 1 

Jan Kubis 

 

NIEOBECNI: 6 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Tomasz Wałkiewicz 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

ZA: 1 

Jan Kubis 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach.  

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Pytań do przedstawionych informacji nie było.  

 

Dot. pkt. 6. Raport z wykonania w 2022 roku Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 

Bojanowo na lata 2022-2023 i efektów jego realizacji.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani Anny Adamczak- Pełnomocnika 

Burmistrza Bojanowa ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych celem przedstawienia 

Raportu.  

 

Pani Anna Adamczak poinformowała, że Raport z wykonania Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

przedstawiany jest po raz pierwszy. Zostały przedstawione efekty z podjętych działań w 2022 

roku.  

Pytań do przedstawionej informacji nie było.  

Raport z wykonania w 2022 roku Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Bojanowo na lata 2022-

2023 i efektów jego realizacji stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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Dot. pkt. 7. Przedstawienie raportu o stanie gminy. Debata nad raportem. 

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 

28aa ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2023 roku, poz. 

40 ze zmianami) burmistrz co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie gminy raport o stanie 

gminy, który obejmuje podsumowanie działalności burmistrza w roku poprzednim. Powyższy 

raport został przekazany w ustawowym terminie. Rada gminy rozpatruje raport podczas sesji, 

na której podejmowana jest uchwała rady gminy w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium burmistrzowi. Raport rozpatrywany jest w pierwszej kolejności. Nad 

przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się debatę.   

 

Po krótkich słowach wstępu, Pan Jan Moryson zwrócił się z prośbą do Burmistrza Bojanowa 

o zabranie głosu w celu przedstawienia raportu o stanie gminy.  

 

Pan Maciej Dubiel poinformował cyt. „Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

jak każdego roku o tej porze zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, zobowiązany jestem 

jako burmistrz, jako Burmistrz Bojanowa do przedstawienia Państwu raport o stanie gminy. 

Ten raport został Państwu już przedłożony w maju. Jest to raport, który zawiera informacje do 

dnia 31 grudnia 2022 roku. Raport jest swoistym podsumowaniem działań, które samorząd 

podejmował w 2022 roku. Raport, który Państwo macie przed sobą, który Państwu został 

udostępniony, jest to raport ponad stustronicowy. Ten raport oczywiście został stworzony na 

kanwie raportów z poprzednich lat, oczywiście zaktualizowany o dane z roku 2022.  

Z informacji, jakie posiadam, do rozpoczęcia sesji- nikt nie złożył propozycji udziału  

w debacie, żaden z mieszkańców- również wiem to od swoich współpracowników. Takie 

osoby nie zgłosiły się. W takim razie zapraszam Państwa radnych oczywiście do debaty. Przy 

raporcie swój udział również brali współpracownicy, którzy dzisiaj tu są obecni na sali i za 

przygotowanie tego raportu serdecznie dziękuję wszystkim kierownikom referatów, zakładów 

budżetowych, pracownikom merytorycznym. Jeżeli Państwo będziecie mieli pytania, to 

również pracownicy tutaj będą służyć pomocą. Debata nad raportem jest istotnym elementem 

funkcjonowania samorządu, jego efektem końcowym jest głosowanie nad udzieleniem wotum 

zaufania burmistrzowi, który z kolei poprzedza dyskusję nad wykonaniem budżetu, a dalej 

głosowanie nad udzieleniem burmistrzowi absolutorium za 2022 rok. Tyle Panie 

Przewodniczący chciałem przekazać. Dziękuję.”. 

 

Przewodniczący Rady otwarł debatę nad raportem o stanie gminy.   

 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Tomasz Woźniczka, który poinformował cyt.: „Ja tylko 

powtórzę swój postulat, który wyraziłem na Komisji, zresztą dyskutowaliśmy właśnie nad 

koncepcją taką dalszą rozwoju Gminy Bojanowo, właściwe w jakim powinniśmy iść 

kierunku. Ja pamiętam padło wiele tutaj bardzo ciekawych propozycji. No nie oszukujmy się, 

dlatego chciałbym tutaj, żebyście Państwo też mieli świadomość, większość z nas jednak 

byłaby zgodna, żeby jednak było to miejsce przede wszystkim rozwoju w dalszym ciągu 

gospodarki rolnej, małych przedsiębiorstw i jak to zabrzmiało- obwarzanek tak, dobrze 

pamiętam? Dobrze, że był to taki obwarzanek, … to jest może takie ładniejsze słowo niż 

sypialnia, ale po prostu miejsce pod inwestycje, jeżeli chodzi o budownictwo, prawda 

mieszkaniowe jednorodzinne i wielorodzinne, ale też w ograniczonym zakresie, czyli 

developerskie budynki. Wydaje nam się, że no ten kierunek, biorąc pod uwagę realia gminy, 

szansę rozwoju też, no niestety bardzo niski stan urodzeń, to jest chyba właściwy, 

przynajmniej na tą chwilę, żeby nam też gmina się nie wyludniała, a co dotyczy też wielu 
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innych gmin, które też zaznaczają ten problem, a przede wszystkim migrację do większych 

miast młodych ludzi, których trudno jest tego typu wielkości gminy zatrzymać, biorąc pod 

uwagę też rynek pracy, o czym też mówiliśmy, bo tak, jak już wspominałem wiele osób pyta 

mnie na przykład, ale Państwa radnych też i Państwa również mieszkańców, pracowników 

urzędu, no co by w tym Bojanowie zrobić, żeby była praca na miejscu itd., ale doszliśmy do 

wniosku, że w pewnym ograniczonym zakresie tak, jak najbardziej. Dajmy też szansę małym 

przedsiębiorcom, żeby zatrudniali, żeby też się organizowali ludzie, natomiast samo 

zatrudnienie itd. Natomiast no mamy też, powiedzmy dobrą komunikację z większymi 

ośrodkami, najbliższymi czyli Leszno, Rawicz, ale też i dalszymi Poznań, Wrocław więc 

nasze położenie jest akurat takie fajne, centralne więc warto byłoby wykorzystać. Niewiele 

miast tej wielkości ma połączenie kolejowe bezpośrednie z tymi aglomeracjami, drogowe 

przez drogę szybkiego ruchu- to też jest bardzo dużym atutem. Natomiast no proszę Państwa 

wiadomo, że będą zawsze różne zdania, będą głosy krytyki dlaczego ta gmina ciągle jakoś 

tam niedoszacowana, że tyle inwestycji jeszcze nie zrealizowanych itd. No i tutaj tak 

dyskutowaliśmy, generalnie zróbmy najpierw to, co jest niezbędne, ale też nie zrobimy  

w ciągu kilku lat tego, co nie zrobione było np. przez dwadzieścia poprzednich. Także też 

trzeba uzbroić się czasami w cierpliwość, natomiast tutaj, jak Pan Burmistrz wspomniał też na 

komisji, ja może też powtórzę, jeśli Pan pozwoli- że właśnie ta inwestycja, chociażby 

przedszkole, Klub Malucha, Seniora, tak to też jest ten kierunek, bo tak z jednej strony nam 

się społeczeństwo starzeje, a z drugiej właśnie też mamy jednak dzieci w wieku 

przedszkolnym i szkolnym, o które też należy zadbać w sposób należyty bym powiedział. 

Tyle z mojej strony, jeżeli o to chodzi, też o raport. Natomiast życzylibyśmy sobie na pewno 

ten wzrost demograficzny i żeby Gmina Bojanowo stała się atrakcyjna, o czym ja mówiłem 

na samym początku, też na komisji- atrakcyjna dla osób z zewnątrz, żeby chciały tu 

zamieszkać też. No i oczywiście, bo też mieszkańców młodych szczególnie, którzy tutaj 

ukończą szkołę powiedzmy podstawową, bo zazwyczaj poza jedną szkołą średnią, którą tak 

mamy z tradycjami, bardzo piękną, która może przyciągnąć jeszcze młodzież. No nie mamy 

już innych szkół i wiadomo, że już migracja wewnętrzna musi się dziać dla młodzieży  

w wieku 15 lat, już musi się rozpocząć. No a potem studia wyższe i kariera zawodowa często  

z Bojanowem już nie jest związana, więc te osoby nam tutaj już nie chcą powrócić, więc 

warto byłoby zachęcić osoby też z zewnątrz. No zwracaliśmy uwagę, że na pewno chociażby 

budownictwo, tańsze działki budowlane itd. mogą też temu służyć, ale myślę, że tutaj 

Państwo też jeszcze swoje zdania wyrażą. Natomiast na pewno trzeba poprawić tą demografię 

uważam no i, jak powiedziałem troszeczkę też ruszyć w kwestii tych drobnych firm, które 

mogłyby tutaj jakoś tam rynek pracy poprawić. Tyle z mojej strony. Dziękuję.” 

 

Pan Jarosław Bartkowiak zwrócił się z pytaniem- dlaczego dochody z podatku od 

nieruchomości są wykonane tylko w 81,94%? 

Skarbnik Gminy poinformowała, że podatek od nieruchomości został wykonany w niecałych 

90%. Spowodowane jest to tym, że w zeszłym roku został umorzony podatek Zakładowi 

Wodociągów i Kanalizacji, zostały udzielane ustawowe ulgi modernizacyjne w podatku oraz 

mniejszy wpływ na wykonanie miały również zaległości od mieszkańców i przedsiębiorców.  

 

Pan Waldemar Czerwiński odnosząc się do kwestii demografii poinformował cyt.: „Myśmy 

dosyć obszernie dyskutowali na komisji na ten temat, chciałbym tylko po krótce przypomnieć 

tutaj, widzowie nas słuchają, ja myślę, bo w demografii w ogóle jest zupełnie odwrotna 

sytuacja, jeżeli jeszcze kilkanaście lat temu. Z dużych aglomeracji, duże aglomeracje 

zaczynają się wyludniać i duża część osób jednak emigruje z powrotem do tych małych 

miejscowości, takich właśnie jak Bojanowo, Gmina Bojanowo. Jest to spowodowane tak, jak 

Pan radny powiedział tym, że tu jest jednak tańsze życie: no tańsza działka i ja myślę, że to 
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jest szansa dla Bojanowa. Pomijając te inwestycje. Wiadomo, że tutaj Burmistrz nie może 

starać się o te inwestycje, na razie ich za dużo nie ma, ale myślę, że jednak Bojanowo 

powinno postawić na to, żeby może nie sypialnią być, ale żeby pozyskać tych ludzi, którzy 

chcą mieć własny dom, własny kąt, a nie stać ich na to życie w tym większym mieście i to jest 

myślę, to powinna być podstawa w strategii gminy, że jednak gmina powinna być taką, no nie 

nazwę tego sypialnią, ale jednak powinniśmy tutaj zadbać o to, żeby pozyskać tych ludzi  

z zewnątrz. To jest taki, ja myślę, że- a inwestycje, wiadomo jaka jest sytuacja. Mamy 

gospodarczą sytuację gorszą niż jeszcze parę lat temu, także nie można się spodziewać 

pewnych jakiś wzrostów inwestycji, tym bardziej w Bojanowie, aczkolwiek rozmawialiśmy, 

że jednak Rawicz wygrywa tutaj, jeśli chodzi o pojawienie się firm. Jest to aglomeracja 

większa, myślę, że tutaj Bojanowo też jest skazane na to, żeby Ci pracownicy jednak 

dojeżdżali do tych większych miejscowości. No tak dzisiaj jest. Rano ludzie wyjeżdżają  

w prawo do Leszna, w lewo do Rawicza i do Gostynia. Tak to wygląda i ciężko będzie to 

zmienić. Także ja myślę, że tu jednak trzeba skupić się na tym, żeby pozyskiwać jednak tych 

ludzi z zewnątrz i wtedy i dzietność będzie większa, wiadomo młodzi ludzie raczej inwestują, 

no i też podatki- gmina na tym zyska. Dziękuję bardzo.”. 

 

Burmistrz Bojanowa włączając się do debaty, podziękował radnym za zabranie głosu, 

pozostałym radnym za wyrażanie swoich opinii na ostatniej komisji. Cyt.: „Muszę Państwu 

powiedzieć, że słowa, które Państwo wypowiadacie w pewien sposób można powiedzieć, że 

dodają jeszcze większej satysfakcji w tym, co gmina przez ostatnie lata robiła, jakie działania 

podejmowała. Tu wrócę do dyskusji i słów wypowiedzianych przez Pana radnego 

Czerwińskiego- również taką tendencję dostrzegamy, że z dużych miast mieszkańcy jednak 

szukają swojego miejsca na ziemi, w tych mniejszych miejscowościach. Patrząc w okolicach 

Leszna, ludzie przeprowadzają się do Rydzyny, do Dąbcza. My też takie działania już 

wcześniej dostrzegliśmy. Raptem do dużego ośrodka leszczyńskiego czy rawickiego mamy 

20, 14 minut drogi zarówno drogą wojewódzką, jak i alternatywnie szybszą drogą ekspresową 

S5. I też te działania były nakierunkowane na to, żeby na terenie naszej gminy móc pozyskać 

nowych mieszkańców, a przede wszystkim też dać ofertę dla tych mieszkańców, którzy 

dzisiaj już są na terenie naszej gminy, żeby mogli wybudować swój wymarzony dom. 

Państwo wiecie ostatnio Rada Miejska podejmowała uchwałę o zagospodarowaniu terenu po 

dawnych ogrodach Małgorzaty Fornalskiej, obejmowaliśmy go planem zagospodarowania 

przestrzennego. Jest to uważam bardzo dobra lokalizacja dla nowego osiedla, w którym 

szacujemy, że będzie ok. 40 działek budowlanych, są tam tereny usługowe również, czyli 

jakieś drobne usługi mogą również być zlokalizowane w tej części. Są tam już wytypowane 

drogi, więc liczymy, że w najbliższych paru lat powstanie tam nowe osiedle, a co za tym 

idzie, przybędzie nam nowych mieszkańców, a jeżeli przybędzie nam nowych mieszkańców, 

to również przybędą nam dodatkowe dochody, subwencje oświatowe czy z podatku od 

nieruchomości, a więc tak naprawdę już dzisiaj taki kierunek został podjęty. Przez ostatnie 

lata również i szczególnie w 2022 roku podpisywaliśmy umowę na największą inwestycję 

realizowaną w ostatnich latach na terenie naszej gminy, mianowicie inwestycja pod nazwą 

Łączymy Pokolenia, gdzie w jednym miejscu na ul. Drzymały będzie Klub Malucha, Klub 

Seniora i przedszkole dla 150 dzieci. Od wielu lat mówiło się o budowie nowego przedszkola. 

My zadecydowaliśmy, że po reformie oświaty budynek na Drzymały byłby pusty, został 

dzisiaj w bardzo dobry sposób zagospodarowany. Państwo wielokrotnie są przez nas 

informowani, jak wygląda przebieg prac. Mogę powiedzieć, że na 2 września mamy uroczyste 

otwarcie tej inwestycji, więc już teraz Państwa radnych zapraszam. O Klubie Malucha bądź  

o żłobku mówiło się też od wielu, wielu lat po to tylko, żeby właśnie tym młodym 

małżeństwom zagwarantować opiekę dla ich najmłodszych dzieci. To będzie opieka dla 

dzieci powyżej 12 miesiąca życia do 3 lat i myślę, że dzięki takiemu wsparciu, jakim będzie 
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Klub Malucha osoby te będą mogły szybko wrócić na rynek pracy. Kolejną inwestycją, którą 

również udało się, może nie zrealizować, ale pozyskać środki w ramach Polskiego Ładu PGR 

jest rewitalizacja miejscowości Gościejewice, gdzie prawie 2 mln otrzymaliśmy. Jesteśmy po 

rozstrzygnięciu przetargu i też już jesteśmy po podpisaniu umowy z firmą Strabag na 

realizację tej inwestycji firma ma 13 miesięcy, więc też cieszymy się z tego, że  

w miejscowości Gościejewice zostanie przede wszystkim wybudowany trakt drogi pieszo- 

rowerowej łączący te dwie miejscowości, będzie poprawiona nawierzchnia asfaltowa od drogi 

na Poniec w kierunku gospodarstwa, wymienione chodniki, ale również będzie 

zmodernizowany system ogrzewania świetlicy wiejskiej. Będzie to system ekologiczny, 

świetlica będzie opalana gazem. W zeszłym roku również udało się pozyskać pieniądze na 

bardzo ważną, z naszego punktu widzenia działalność gminy, m.in. poprawiamy standard 

gospodarki wodno- ściekowej na terenie gminy. To są głównie pieniądze dedykowane dla 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, czyli naszego zakładu budżetowego i też Państwo już 

wiecie, że umowa jest skutecznie podpisana, już niektóra z dostaw, chociażby koparki, 

minikoparki, przyczepki była dostarczona. Wiem, że w najbliższych miesiącach będą 

dostarczone dwa pojazdy do Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, a również rozpoczął się 

kolejny etap- trzeciej części tego zamówienia. Firma Hydro-Marko realizuje remont 

oczyszczalni ścieków, która przy całym rozwoju gminy również powinna być brana pod 

uwagę, bo to również jest ważny element. Rozbudowywana zostaje sieć wodociągowo- 

kanalizacyjna na nowych terenach m.in. na ulicy Wiśniowej, no i również w ramach tego 

przetargu będą modernizowane stacje uzdatniania wody w Zaborowicach i w Bojanowie, 

gdzie to również ma wpłynąć na poprawę jakości dostarczanej wody do naszych 

mieszkańców. Też państwo szanowni widzicie i mieszkańcy, że miasto w ostatnich latach 

zaczęło się rozwijać chociażby w kierunku Zielonego Ogrodu czy w kierunku Goliny 

Wielkiej. Powstają nowe osiedla i to też Szanowni Państwo jest jak gdyby dla nas takim 

pozytywnym oddźwiękiem, że właśnie chcą nie tylko nasi mieszkańcy, ale mam informację, 

że ludzie z Miejskiej Górki, z powiatu rawickiego, z powiatu leszczyńskiego się tutaj 

sprowadzają. To nas cieszy, bo przybywa coraz więcej tych mieszkańców. Jeżeli chodzi  

o inwestorów, to zdania są podzielone. Jeden jest dobry inwestor duży, lepiej mieć 10 

inwestorów drobnych. Natomiast musicie Państwo wiedzieć, że gmina również stara się, żeby 

podnosić jak gdyby swoje kompetencje w obsłudze inwestora i m.in. w momencie, kiedy się 

toczyła komisja 20 czerwca, pracownik Urzędu Miejskiego, Pan Marek Zmuda w moim 

imieniu odebrał certyfikat wdrażania standardów obsługi inwestora dla Gminy Bojanowo. To 

był projekt realizowany w ramach działania 2.18 Wysokiej jakości usługi administracyjne  

w ramach operacyjnego Wiedza- Edukacja- Rozwój 2014- 2020. W projekcie tym brała 

udział nasza gmina i właśnie 20 czerwca z rąk Wicemarszałka Jacka Bogusławskiego 

pracownik- członka Zarządu Województwa Wielkopolskiego mogliśmy taki certyfikat 

odebrać. Cieszy nas to bardzo, bo w tym momencie pokazujemy, że umiemy rozmawiać  

z inwestorami, jesteśmy otwarci na nowych inwestorów. Miedzy innymi jednym  

z bardzo ważnych elementów tego jest to, że w generatorze ofert Polskiej Agencji Inwestycji  

i Handlu będziemy mogli zamieścić ofertę typu greenfiled dot. naszego terenu przy ul. 

Kolejowej- przepraszam, jest zamieszczona już ta oferta w generatorze ofert Polskiej Agencji 

Inwestycji i Handlu, co pokazuje, że tak naprawdę już możemy taką ofertę prezentować czy 

na różnego rodzaju targach, czy na różnego rodzaju spotkaniach z inwestorami. Przekonywać 

ich do tego terenu. Jest to teren zlokalizowany po byłych ogrodach, blisko torów kolejowych,  

jest tam sieć gazowa, sieć wodociągowa, sieć kanalizacyjna. Atutem oczywiście naszej gminy 

jest to, że jesteśmy zlokalizowani przy drodze ekspresowej S5, a dodatkowo, tak jak Państwu 

mówiłem na komisji, wielu inwestorów właśnie dopytuje o bocznice kolejowe, z której też 

jesteśmy zadowoleni, że taką właśnie bocznicę, jedną z większych na drodze kolejowej 

Poznań- Wrocław mamy. Dlatego jeżeli chodzi o debatę i to, co robimy, to uważam, że 
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wszystkie te kierunki są nakierowane na to, żeby w najbliższych latach coraz więcej osób 

mogło się sprowadzać, mieć ofertę, już mamy ofertę dla inwestora i być może taki inwestor, 

będziemy musieli powalczyć, żeby pojawił się na terenie naszej gminy, ale mamy już 

narzędzia do tego, żeby uczestniczyć w różnych spotkaniach i rozmowach i przekonywać do 

tego, że w Bojanowie warto zainwestować, warto zamieszkać, warto się uczyć i warto tu 

pozostać. Dodam jeszcze więcej, że kolejną taką częścią, która jest bardzo istotna dla 

funkcjonowania na terenie gminy jest to, żeby spędzić czas wolny w sposób bardzo 

atrakcyjny, czyli różnego rodzaju wydarzenia kulturalne, które są organizowane przez 

zarówno Bibliotekę, jak i Gminne Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji. W mojej 

ocenie są to działania bardzo dobre, prezentujemy mieszkańcom bardzo dobre oferty 

kulturalne. Myślę, że one cieszą się bardzo dużym powodzeniem, zainteresowaniem. Zawsze 

otrzymujemy dobre opinie. Myślę, że to również zasługa zarówno Pani Aldony Łuczak i Pani 

Darii Głuszek, że w sposób odpowiedni dobierają, kierują tymi swoimi placówkami bardzo 

dobrze- to pozwala właśnie naszym mieszkańcom wolny czas spędzić w bardzo miłej 

atmosferze, efektywnie czy to na rowerze, czy to na amfiteatrze czy to na boisku. Sami 

ostatnio byliście Państwo świadkiem tej pięknej uczty piłkarskiej, gdzie Ruch Bojanowo 

świętował awans do ligi okręgowej- to było prawdziwe święto piłkarsko- rodzinne, gdzie 

wszyscy przychodzili z małymi dziećmi, świętowali właśnie to święto w sposób bardzo 

przyjazny i kulturalny i myślę, że to jest warte docenienia. Ten czas rekreacji również chcemy 

zagwarantować naszym mieszkańcom po to i też podjęliśmy już wcześniej rozmowy  

i starania, żeby pozyskać nowy grunt na budowę nowego boiska piłkarskiego. Takowy grunt 

jest już we władaniu Gminy Bojanowo i zlokalizowany jest przy kompleksie Orlik, na tyłach 

Parku Bojanowskiego. Jest to teren ponad 1,5 ha i też przy najbliższych możliwościach 

aplikowania o środki krajowe czy zewnętrzne, chcielibyśmy taki wniosek złożyć na budowę 

boiska piłkarskiego, a dalej chcielibyśmy kontynuować i modernizować płytę stadionu 

Brunona Wawrzyniaka, gdzie dedykować chcielibyśmy typowo pod lekkoatletykę, więc 

szanowni Państwo działania gminy są bardzo szerokie. Myślę, że one są konsekwentnie 

realizowane w bardzo dobrym kierunku. Dziękuję.”.  

 

Zastępca Burmistrza dodał cyt.: „Wszyscy rozmawialiśmy o bardzo dużych inwestycjach, Pan 

radny Czerwiński na to zwrócił uwagę mówiąc, że być może jeszcze więcej moglibyśmy 

zrobić, jasne- zawsze moglibyśmy więcej inwestycji zrobić, ale chciałbym, żebyście Państwo, 

żebyśmy wspólnie wszyscy na jedną rzecz zwrócili uwagę- przy ok. 50 mln budżecie, bo taki 

budżet mamy, na przestrzeni dwóch lat szanowni Państwo do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej wszyscy Państwo wprowadziliście zadań inwestycyjnych, tylko z trzech zadań na 

kwotę 22 mln zł. To są potężne pieniądze. Tylko te trzy zadania, czyli Drzymały, 

modernizacja gospodarki wodno- ściekowej oraz rewitalizacja Gościejewic to są 22 mln zł, co 

jest warte podkreślenia szanowni Państwo- z tych 22 mln zł, ponad 15 mln zł, ok. 15 mln zł to 

są środki zewnętrzne- tak, więc spójrzmy na to w ten sposób, bo takich zadań inwestycyjnych, 

tej wielkości, na taką skalę po prostu nigdy nie było. I to jest nasze wspólne dobro i to jest 

wspólny sukces wszystkich Państwa, także dziękuję bardzo.”.      

 

Więcej głosów nie było.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w debacie nad raportem o stanie gminy mieszkańcy 

gminy mogą zabierać głos. W związku z tym, że nie wpłynęło żadne zgłoszenie mieszkańca, 

który chciałby zabrać głos w trybie określonym w ustawie- zamykam debatę nad raportem.  

 

Raport o stanie gminy stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
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Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bojanowa wotum 

zaufania.  

 

Na wstępie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 28aa ust. 9 ustawy z dnia  

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2023 roku, poz. 40 ze zmianami) po 

zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy rada gminy przeprowadza głosowanie nad 

udzieleniem burmistrzowi wotum zaufania. Uchwałę o udzieleniu burmistrzowi wotum 

zaufania rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady 

gminy. Niepodjęcie uchwały o udzieleniu burmistrzowi wotum zaufania jest równoznaczne  

z podjęciem uchwały o nieudzieleniu burmistrzowi wotum zaufania.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bojanowa wotum zaufania.  

Na zapytanie Pana Jana Morysona, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, 

żaden z radnych nie zabrał głosu.  

 

Następnie Pan Jan Moryson stwierdził, iż na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy  

9 radnych, jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bojanowa 

wotum zaufania.  

 

Uchwałę podjęto 8 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Bartkowiak, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Waldemar Czerwiński 

 

NIEOBECNI: 6 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXI/413/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 22 czerwca 2023 roku  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bojanowa wotum zaufania stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022 rok.  

 

W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady zwrócił się do Burmistrza Bojanowa z prośbą  

o zabranie głosu i przedstawienie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2022 rok oraz informacji o stanie mienia.   
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Na wstępie Burmistrz Bojanowa poinformował cyt.: „W czerwcu każdego roku mam 

przyjemność zgodnie z kalendarzem samorządowym, podsumować i przeprowadzić dyskusję 

nad wykonaniem budżetu za rok poprzedni, tj. za 2022 rok. Na wstępie chciałbym 

poinformować Państwa, że zarówno sprawozdanie finansowe, jak i sprawozdanie  

z wykonania budżetu ma pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej i tym samym 

również Państwo wiecie, że Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej jednogłośnie wyraziła 

pozytywną opinię o realizacji budżetu za 2022 rok. Z takim wnioskiem również wystąpiła do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, gdzie wniosek również został pozytywnie zaopiniowany 

przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Ja szanowni Państwo bardzo ogólnie, szczegóły 

przedstawi Pani Skarbnik obecna tutaj na sali. Wykonanie budżetu gminy Bojanowo za 2022 

rok wygląda następująco: 

- dochody ogółem 50.091.748,70 zł to jest wykonanie 93,51%, 

- wydatki ogółem 50.642.992,16 zł, wykonanie 85,95%. 

Jeżeli chodzi o zadania jednoroczne, które zostały realizowane w 2022 roku- są to zadania, 

które już przybliżyłem Państwu na ostatniej komisji, ale pozwolę sobie jeszcze raz je 

przybliżyć: 

- budowa chodnika- sołectwo Giżyn, 

- budowa chodnika- sołectwo Gołaszyn, 

- budowa chodnika- sołectwo Gościejewice,  

- budowa chodnika- sołectwo Kawcze, 

- budowa chodnika- sołectwo Sowiny,  

- budowa kanalizacji sanitarnej oraz wodociągowej w Bojanowie ul. Kwiatowa, Sportowa 

oraz w Gołaszynie (projekt), 

- modernizacja oczyszczalni ścieków,  

- wymiana źródeł ciepła- dofinansowanie do zakupu pieców, jest to projekt, który już 

realizujemy od 2016 roku, cieszy się dużym zainteresowaniem ze strony mieszkańców,  

- również budowa oświetlenia drogowego w Wydartowie Pierwszym, tutaj mam na uwadze 

miejscowość Klapowo,  

- zakup urządzeń na plac zabaw- sołectwo Tarchalin,  

- zakup urządzeń na plac zabaw- sołectwo Trzebosz, 

- modernizacja przepompowni w Czechnowie,  

- doposażenie placu zabaw w miejscowości Gościejewice,  

- zakup kosiarki,  

- budowa masztu,  

- zakup sprzętu komputerowego,  

- zakup i montaż urządzeń fitness- sołectwo Szemzdrowo,  

- zakup i montaż urządzeń na plac zabaw- sołectwo Pakówka. 

Tutaj w planie na całe te zadania majątkowe jednoroczne było 637.197,22 zł, wykonanie 

415.671,91 zł, w procentach 65,23%. Tutaj oczywiście kieruję podziękowania dla sołectw, 

rad sołeckich. W dużej mierze były to zadania realizowane w ramach funduszu sołeckiego 

przez nasze sołectwa. Są to działania konsekwentnie realizowane, co bardzo cieszy i dalej 

będziemy przedstawiać Państwu wydatki majątkowe, które były realizowane w 2022  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej, mianowicie:  

- budowa kanalizacji sanitarnej oraz wodociągowej w Bojanowie i Gołaszynie, 

- wniesienie udziałów do spółki pod firmą Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN- 

Wielkopolska Spółka z o.o., 

- „Łączymy Pokolenia”- Gminny Klub Dziecięcy,  

- „Łączymy Pokolenia”- modernizacja i zmiana sposobu użytkowania budynku szkoły na 

Gminny Klub Dziecięcy,  

- budowa przejść dla pieszych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, 
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- wymiana ogrzewania- Przedszkole w Trzeboszu,  

- „Łączymy pokolenia”- utworzenie klubu seniora.  

Razem w planie było 7.463.301,30 zł, wykonanie 5.053.284,05 zł, w procentach 67,71%. 

Ogółem wydatki majątkowe w 2022 roku w planie 8.100.498,52 zł, wykonanie 5.468.955,96 

zł, w procentach 67,51%. Wydatki majątkowe zostały zrealizowane w 67,51%. Na niższe niż 

100% wykonanie planu miały wpływ oszczędności po przeprowadzonych postępowaniach 

przetargowych. Oczywiście w ubiegłym roku realizowaliśmy również te drobne inwestycje na 

placach zabaw. Tak, jak każdego roku inwestowaliśmy w zajęcia kulturalne, wydarzenia 

kulturalne, które tak jak Państwu w debacie nad raportem wspominałem, cieszyły się bardzo 

dużą popularnością. Szczegóły już Państwu przybliży obecna tu Pani Skarbnik Patrycja 

Kubiak. Ja teraz chciałbym z tego miejsca również podziękować wszystkim kierownikom, 

dyrektorom, kierownikom zakładów budżetowych, dyrektorom szkół, przedszkoli, głównym 

księgowym za tworzenie, ale też prowadzenie tego budżetu w minionym roku- za to bardzo 

dziękuję. Również Państwu radnym, dziękuję za konstruowanie i realizację budżetu  

w ubiegłym roku. Dziękuję za uwagę i proszę Państwa radnych o udzielenie absolutorium za 

rok 2022 rok. Jednocześnie proszę Panią Skarbnik o przybliżenie informacji nt. opinii 

przedstawionej przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Dziękuję.”.  

 

Następnie Pani Patrycja Kubiak poinformowała, że przybliży podstawowe informacje, 

ponieważ obszerny materiał w formie sprawozdań został przekazany, omówiony na Komisji 

Rewizyjnej i na wtorkowej komisji. Budżet na 2022 rok i Wieloletnia Prognoza Finansowa 

zostały uchwalone 28 grudnia 2021 roku. Wieloletnia Prognoza Finansowa zmieniana była 

dziesięć razy na sesjach, które odbyły się w 2022 roku. Budżet zmieniany był trzydzieści 

sześć razy- zarówno uchwałą, jak i zarządzeniami. Uchwalony budżet po stronie dochodów 

na 2022 rok wynosił 42.723.000,00 plan po wprowadzonych zmianach na koniec roku 

kształtował się na poziomie 53.568.000,00. Dochody ogółem dzielą się na dochody bieżące  

i majątkowe. Plan dochodów bieżących na początku roku wynosił 34.619.000,00 na koniec 

roku 52.507.000,00 wykonanie 49.666.000,00 tj. prawie 95% wykonanego planu. W skład 

dochodów bieżących wchodzą:  

- dochody z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych: plan na 

początek roku 5.266.000,00 plan na koniec roku 8.154.000,00 wykonanie 8.154.000,00 

- dochody z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób prawnych: plan na 

początek roku 365.720,00 taki sam plan na koniec roku i wykonanie,  

- dochody z subwencji ogólnej: plan na początek roku 13.544.000,00 plan na koniec roku 

13.985.000,00 wykonanie 13.985.000,00 

- dochody z tytułu dotacji: plan na początek roku 6.759.000,00 plan na koniec roku 

20.336.000,00 wykonanie 18.621.000,00 tj. prawie 92% planu,  

- pozostałe dochody bieżące: plan na początek roku 8.682.000,00 plan na koniec roku 

9.665.000,00 wykonanie 8.539.000,00 tj. 88% planu. 

W pozostałych dochodach bieżących największy udział mają wpływy z podatku 

dochodowego, które wg planu na początek roku wynosiły 5.479.000,00 plan na koniec roku 

5.079.000,00 wykonanie 4.162.000,00 tj. prawie 82%.  

Dochody majątkowe: plan na początek roku 8.104.000,00 plan na koniec roku 1.060.000,00 

wykonanie 425.000,00.  

Wydatki ogółem: plan na początek roku 50.209.000,00 plan na koniec roku 58.924.000,00 

wykonanie 50.642.000,00, tj. 86% planu. Wydatki majątkowe: plan na początek roku 

14.879.000,00 plan na koniec roku 8.100.000,00 wykonanie 5.468.000,00. 

Wynik budżetu zamknął się deficytem w wysokości 551.000,00. Przychody budżetu po 

stronie wykonania: 11.926.000,00, rozchody 3.300.000,00. W ramach rozchodów zostały 
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spłacone raty kapitałowe pożyczek, które zostały wcześniej zaciągnięte w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na kwotę 411.775,00. 

Po sporządzeniu wszystkich sprawozdań, zostały one przesłane do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, łącznie ze sprawozdaniem z wykonania budżetu. Regionalna Izba 

Obrachunkowa przedłożyła uchwałę, w której pozytywnie oceniła wykonanie budżetu. 

Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej została przedstawiona w materiałach.  

 

Uchwała Nr SO-9/0954/144/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu z dnia 20 kwietnia 2023 roku w  sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Gminy Bojanowo za 2022 r. wraz z informacją o stanie mienia  

i objaśnieniami stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Na zapytanie Przewodniczącego Rady czy są pytania do Burmistrza Bojanowa  

i Skarbnika Gminy- pytań nie wniesiono.  

 

Dot. pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2022 rok. 

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących 

Komisji Stałych Rady o wyrażenie opinii o wykonaniu budżetu gminy za 2022 rok.  

 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Sebastian Miekisz- Członek Komisji Rewizyjnej, który 

poinformował, że Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu gminy za 

2022 rok. 

Następnie Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska- Pan Waldemar Czerwiński  poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu gminy za 2022 rok. 

Przedostatni głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego- Pan Tomasz Woźniczka. Opinia 

powyższej Komisji w zakresie wykonania budżetu gminy za 2022 rok jest również 

pozytywna. 

Jako ostatni głos zabrał Pan Jarosław Bartkowiak- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, który poinformował, że Komisja pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu gminy za 

2022 rok.  

 

W związku z pozytywnymi opiniami, jakie wyrazili przewodniczący Komisji Stałych Rady, 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2022 rok.  

 

Na zapytanie, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, żaden z radnych nie 

zabrał głosu.  

 

Następnie Pan Jan Moryson stwierdził, iż na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy  

9 radnych, jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 6 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXI/414/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 22 czerwca 2023 roku  

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2022 rok stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Bojanowa za 2022 rok. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym, Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 17 maja 2023 roku 

wypracowała wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa  

z wykonania budżetu za 2022 rok, który został przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu. W dniu 30 maja br. wpłynęła Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 30 maja 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Bojanowa z wykonania budżetu gminy za 2022 rok- załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Następnie Pan Sebastian Miekisz- członek Komisji Rewizyjnej odczytał treść Uchwały SO-

12/0955/160/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 

30 maja 2023 roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Bojanowie w sprawie absolutorium dla Burmistrza Bojanowa z wykonania 

budżetu gminy za 2022 rok.  

 

Po przedstawieniu powyższej uchwały, Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy są 

pytania do przedstawionego materiału- pytań nie zgłoszono.  

 

Pan Jan Moryson przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Bojanowa za 2022 rok.   

 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy  

9 radnych, jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 

2022 rok. Uchwała została podjęta 8 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Bartkowiak, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Waldemar Czerwiński 

 

NIEOBECNI: 6 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXI/415/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 22 czerwca 2023 roku  

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2022 rok stanowi załącznik 

nr 12 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zanim przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, ogłosił o godz. 

9:36 piętnastominutową przerwę.  

 

W trakcie ogłoszonej przerwy o godz. 9:36 posiedzenie sesji Rady Miejskiej w Bojanowie 

opuszcza Pani Ilona Pazoła- Szymańska. 

 

Obrady wznowiono o godz. 9:49. 

 

Po wznowieniu obrad, głos zabrała mieszkanka gminy, która złożyła gratulacje, życzenia  

oraz wręczyła bukiet kwiatów Burmistrzowi Bojanowa celem polepszenia wzajemnych relacji 

i większych porozumień.  

Pan Maciej Dubiel podziękował za miły gest oraz poinformował, że można się różnić, mieć 

różne poglądy i spojrzenie na różne tematy- natomiast burmistrz, Rada Miejska, Urząd 

Miejski i wszystkie podległe jednostki działają dla dobra mieszkańców i realizują polityki po 

to, aby w gminie mieszkało się dobrze, funkcjonowało, pracowało i żyło. Wspomniana 

została inwestycja na ul. Drzymały, z której będą mogli skorzystać najmłodsze małżeństwa, 

najmłodsze dzieci, dzieci przedszkolne oraz seniorzy.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Bojanowie,  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Sabina Szlachetka- Andersz celem przedstawienia projektu 

uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została 

podjęta 8 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 7 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz. 

 

Uchwała Nr LXI/416/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie 

trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego  

w Bojanowie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) określenia wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się  

o zezwolenie w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników  

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Bojanowo,  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Gill.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie 8 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 7 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz. 

 

Uchwała Nr LXI/417/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie 

określenia wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenie  

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Bojanowo stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady. Projekt uchwały przedstawił 

Przewodniczący Rady.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

8 głosami „za”.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

 

 

NIEOBECNI: 7 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz. 

 

Uchwała Nr LXI/418/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie 

powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Wodociągów i Kanalizacji na 

2023 rok,  

 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych 

Rady.  

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań do projektu uchwały nie było, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała została podjęta 8 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 7 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz. 

 

Uchwała Nr LXI/419/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie 

ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Wodociągów i Kanalizacji na 2023 rok 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok,  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 
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Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani Patrycji Kubiak o zabranie głosu celem 

przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. Autopoprawka została podjęta 8 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 7 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz. 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 

rok. Uchwała została podjęta 8 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 7 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz. 

 

Uchwała Nr LXI/420/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) zwrotu nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Bojanowa.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

8 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 7 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz. 

 

Uchwała Nr LXI/421/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie 

zwrotu nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Bojanowo,  

 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Anna Gill celem przybliżenia projektu uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań do projektu uchwały nie było, przystąpiono do podjęcia uchwały. 

Uchwała została podjęta 8 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 7 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz. 

 

Uchwała Nr LXI/422/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

h) zmiany Uchwały Nr LVI/387/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 stycznia 

2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rawickiemu,  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji 

Stały Rady.  

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Bojanowa.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta 8 głosami „za”.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 7 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz. 

 

Uchwała Nr LXI/423/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie 

zmiany Uchwały Nr LVI/387/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 stycznia 2023 r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rawickiemu stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu.  

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 

2023-2032. Autopoprawka została podjęta 8 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 7 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz. 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 
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NIEOBECNI: 7 

Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz. 

 

Uchwała Nr LXI/424/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032 stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 13. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 

 

Dot. pkt. 14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Dot. pkt. 15. Wolne wnioski i informacje. 

 

Pan Wiesław Ceglarek- Radny Rady Powiatu Rawickiego: 

- podziękował Burmistrzowi i radnym Rady Miejskiej za zaangażowanie w możliwość 

rozpoczęcia inwestycji w kierunku Sowin, 

- pogratulował Burmistrzowi uzyskania absolutorium,  

- poinformował odnośnie Towarzystwa Sportowego Ruch Bojanowo, awansu Klubu do klasy 

okręgowej, 

- podziękował Urzędowi i GCKSTiR za obsługę na imprezach,  

- złożył życzenia spokojnych, udanych urlopów.  

 

Pani Daria Głuszek- Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji  

w Bojanowie zaprosiła Państwa radnych i wszystkie oglądające osoby na zbliżające się 

imprezy.  

 

Na zakończenie niniejszego punktu, Przewodniczący Rady złożył życzenia przyjemnych 

wakacji.   

 

Więcej głosów nie było.  

 

Do pkt. 16. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył LXI sesję o godzinie 10:34. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak      Jan Moryson 

 


